
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 10. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 45
Ifølge artiklen ”DC: "Tilskud fra ministeriet ser ud til at være mega effektiv"”
http://fodevarewatch.dk/secure/Landbrug_Fiskeri/article8952680.ece fra Fø-
devare Watch den 26.08.2016 vil tilskudsordningen til modernisering af slagt-
esvinestalde 2016 kunne skabe staldkapacitet til, at der årligt kan opdrættes
op i mod 2 mio. slagtesvin. Ministeren bedes kommentere på, om det er et tal
som ministeriet kan genkende, og i så fald om det ikke vil give anledning til en
stigning i den samlede mængde af slagtesvin og dermed have betydning for
miljøregnskabet bag fødevare- og landbrugspakken.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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